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Št. zapisnika: 9/24-26 
Ljubljana, 6. 1. 2025 

Zapisnik 9. redne seje predsedstva JZS 
 
Člani predsedstva: Igor Benko, Simon Burja, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Klemen Mihalič, 
Samo Milanič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, 
Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 
 
Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 
 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 
 
Seja se je pričela ob 18:05. 
 
Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 8. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Dnevni red je soglasno sprejet. 
 
Ad. 2 
Zapisnik 8. seje je sprejet. 
Sklep 016/24-26: Predsedstvo sprejema zapisnik 8. seje. 
 



Ad. 3 
Ni bilo razprave. 
 
Ad. 4 
Predsednik: 
S podpredsednikom je obiskal partnerje JZS. 
Razstave v Bovcu pod zahtevanimi pogoji (lastno financiranje) ne moremo pripraviti. 
Novi brezžični komunikacijski sistem je pripravljen na testiranje na vaji v Škocjanskih jamah. Sledili 
bodo nadgradnje in popravki. Na vaji bodo prisotni tudi visoki gostje. 
 
Tajnik: 
Pošto redno dviguje in po potrebi posreduje. 
 
Blagajnik: 
Stanje na računu: 76.929,43 € 
JK Kamnik je vrnil posojilo, od Uprave smo dobili plačana dva aneksa. Plačal je nekaj opreme, društvom 
pa še zadnje račune za vrednotenje. 
 
Kataster: 
V zadnjih par dneh so jamarji oddali 10% letne količine zapisnikov. Nekateri so z oddajo na zadnji dan 
čakali več mesecev, kar jim naj ne postane praksa. 
Nove baze jam ('september 2024') še ni. 
 
JRS: 
Z MORS smo dobili 2 izvenkrmna motorja, inventure po centrih in centralnega skladišča so bile 
opravljene. 
 
Sklep 017/24-26: Predsedstvo imenuje inventurno komisijo: Den Vrhovnik, predsednik, Marko Erker, 
Matjaž Pintar, člana. 
 
Člani so bili na spustih Božičkov, zaključna večerja je mimo, letos je planirana še bolj zgodaj. V letu 2025 
JRS-ju pripada nekoliko višji osnovni znesek sredstev, plus nekaj nadgradenj. 
 
Varstvo jam: 
Na srečanju v Bovcu, ki je potekalo pod pokroviteljstvom JZS, je bilo 15 predstavitev, potekal je v 
prijetnem duhu. V začetku decembra je bil gost na radiu RTV Slovenije. Predaval je na jamarskem 
vikendu. Dela na članku o jamarski regionalizaciji za ICS. Na poziv Ministrstva za naravne vire in prostor 
je kandidiral za člana sveta TNP, končni rezultat še ni znan. 
 
Izobraževalna služba: 
Decembra je organiziral vikend izobraževanja in povezovanja. Prišlo je 27 udeležencev delavnic 
osnovnih jamarskih znanj in 10 udeležencev delavnice sodobnega dokumentiranja jam. Poleg teh so 
organizirali tudi tematske večere. Pridobil je ponudbo za puloverje za inštruktorje, od katerih je 22 
aktivnih. Ko bo že naročal, mu je predsednik naročil še majice in polo majice za predsedstvo. 
 



Varnostno tehnična služba: 
Trije so se udeležili sestanka glede proizvodnje prototipa zaščite za obraz. 
 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 
Ni bilo poročila. 
 
Služba za šport: 
Ni bilo poročila. 
 
Služba za jamski turizem: 
Ni bilo poročila. 
 
Člani predsedstva: 
Nova spletna stran JZS je večinoma nared. Damijan Šinigoj bo posredoval povezavo na poskusno 
verzijo. 
Urejanje Jamarja se končuje. Člankov je relativno malo. 
Srbi so poslali dopis glede Prekonoške pećine, odgovoril jim je Aleš Lajovic. 
 
Ad. 5 
Pripombe so podajali sproti. 
 
Ad. 6 
Vabljeni smo na jamarsko srečanje v Gorici. 
Konec decembra se je sestala neformalna skupina za pripravo vseslovenskega jamarskega srečanja v 
septembru 2025 pod vodstvom Klemna Mihaliča. Ne-JZS društva pri organizaciji ne bi sodelovala. 
Trenutna ekipa je Klemen Mihalič, Jure Tičar, Vid Trebše, Matjaž Pintar, Špela Borko. 
Klemen Mihalič predlaga projekt obiskovanja Skalarjevega brezna po vzoru francoskega Bergerja. Zdi 
se, da bi bil to dober projekt za leto 2026. 
Komisija za priznanja bo januarja objavila razpis za priznanja JZS. 
 
Seja je bila zaključena ob 20:00. 
 
Zapisnikar: Marko Erker 
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